
PROTOKÓŁ  Nr  XXXVII /  2014 
sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

w dniu 12 listopada 2014 roku 
 
Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr XXXVI sesji odbytej w dniu 24.09.14 r. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Informacja Wójta Gminy dot. analizy oświadczeń majątkowych złożonych do 30 kwietnia br. 

przez pracowników samorządowych. 
8. Zapoznanie z informacją Drugiego Urzędu Skarbowego w Kielcach dot. analizy oświadczeń ma-

jątkowych Wójta i Radnych. 
9. Zapoznanie z informacją Wojewody Świętokrzyskiego dot. analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych Wojewodzie Świętokrzyskiemu przez samorządowców z terenu województwa święto-
krzyskiego do 30 kwietnia 2014 r. oraz na 2 miesiące przed upływem kadencji organów jednostek 
samorządu terytorialnego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzy-
skiego dotyczącego utworzenia Suchedniowsko - Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 13 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowa-
nia przestrzennego gminy Miedziana Góra.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 
Tumlin na terenie gminy Miedziana Góra. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 16 Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miedziana Góra. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 4 miejscowego planu za-
gospodarowania przestrzennego sołectwa Przyjmo na terenie gminy Miedziana Góra. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowa-
nia przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie gminy Miedziana Góra – część IIB. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe odprowadze-
nie ścieków. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do wszystkich taryfowych grup odbiorców usługi polegają-
cej na zbiorowym odprowadzaniu ścieków. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii do projektu planu aglomeracji Miedziana Góra. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miedziana Gó-

ra z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2015.  

20. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy M. Góra za I-sze półrocze 2014 r. 
a) zapoznanie z treścią Uchwały Nr 75/2014 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obra-

chunkowej w Kielcach w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 
gminy za I półrocze 2014 r. 

b) Dyskusja. 
c) Głosowanie. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr XXXI/259/13 Rady Gminy 
Miedz. Góra z dnia 30.12.2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2014 rok. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 
Miedziana Góra na lata 2014 – 2023. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
24. Podjęcie uchwały  o przyjęciu środków z Funduszu Spójności (SF). 
25. Sprawy różne: 

a) zapoznanie z treścią Rozstrzygnięcia nadzorczego – Wojewoda Świętokrzyski Znak: IN- 
      III.4130.64.2014 z dn. 28.10.14 r. dot. uchwały Nr XXXV/314/14 Rady Gminy   
      M. Góra z dnia 24.09.14 r. w sprawie Zmiany Nr 9 m.p.z.p. sołectwa Ćmińsk Rządowy. 

26. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
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27. Zapytania i wolne wnioski. 
28. Podsumowanie ostatniej VI kadencji Rady Gminy, wypowiedzi i podziękowania. 
29. Zakończenie ostatniej sesji Rady Gminy VI kadencji. 

 
Obecni wg załączonych list obecności /zał. nr 1, 2, 3 do protokołu/. 
 
 Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15. 
 
Ad. 1.  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert otworzył XXXVII sesję Rady Gminy, 
powitał wszystkich przybyłych na sesję – Radnych, Sołtysów, Wójta, Kierowników referatów 
Urzędu i jednostek organizacyjnych oraz  inne nie wymienione osoby biorące udział w sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że Rada działa w trzynastoo-
sobowym składzie. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji jest obecnych 12 radnych 
i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. Radna Raczyńska Grażyna uspra-
wiedliwiła swoją nieobecność. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że zgodnie z przyjętą zasadą, 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad powinna być radna Halina Sukiennik, która wyraziła zgo-
dę. Następnie poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym 
składzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosami „za” wybrano sekreta-
rza obrad radną Halinę Sukiennik. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy radni mają wnioski do porządku ob-
rad?  
Radny Jacek Syska powiedział, że w dniu dzisiejszym otrzymał pisemne postulaty mieszkań-
ców Kostomłotów Pierwszych, które dotyczą projektu uchwały w sprawie przystąpienia do spo-
rządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze 
na terenie gminy Miedziana Góra – część IIB. Zapoznał z treścią otrzymanego pisma, które sta-
nowi załącznik nr 4 do protokołu. Radni otrzymali te postulaty. W związku z tym wnosi o usu-
nięcie z porządku obrad punktu 15 dot. tej sprawy do czasu wyjaśnienia wątpliwości mieszkań-
ców. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński – na chwilę obecną mamy już przygoto-
wany projekt uchwały, zaopiniowany pozytywnie na wspólnym posiedzeniu Komisji. Jest to 
pierwszy krok do przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze część 
IIB i po podjęciu tej uchwały też można zgłaszać i wyjaśniać wszelkie wątpliwości zgłoszone 
przez mieszkańców, podczas dalszej procedury w tej sprawie. 
Urbanista Kozieł Rafał powiedział m.in. uchwała jest intencyjna i da możliwość rozpoczęcia 
całej procedury związanej z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Gmina daje 
ogłoszenie, że przystępuje do opracowania planu i mieszkańcy mogą zgłaszać wnioski i postula-
ty. Załącznik graficzny wskazuje tylko granice, nie muszą być elementy takie jak np. budynki 
mieszkalne. Opłatę planistyczną dopiero ustalamy w projekcie planu, który jest wykładany do 
publicznego wglądu. Uwagi zgłoszone w piśmie są to postulaty dotyczące już miejscowego pla-
nu zagospodarowania przestrzennego. Szerzej odniósł się do tej sprawy. Zapoznał z wnioskami 
komisji urbanistyczno-planistycznej. Projekt ten wykonuje zalecenia tej komisji czyli uzupełnia 
„lukę” jaka nastąpiła przy uchwalaniu miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
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sołectwa Kostomłoty Pierwsze. Teren o którym mowa w tym projekcie uchwały nie został objęty  
żadnym z planów miejscowych. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Jacka Syski  o usunięcie z porządku obrad punktu 15. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym składzie – 
w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 3 głosy „za”, 6 głosów „przeciw”, 3 głosy 
„wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zdecydowała, że punkt 15 pozostaje w porządku obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek – radni otrzymali projekt uchwały o przy-
jęciu środków z Funduszu Spójności, a nie ma go w porządku obrad. Wnioskuje o wprowadzenie 
punktu 24 o treści „Podjęcie uchwały o przyjęciu środków z Funduszu Spójności” a punkty 24 
do 28 przesunąć o jeden tj. na 25 do 29.  Uchwała jest niezbędna do podpisania umowy na dota-
cję, która pozwoli na opracowanie dokumentu koniecznego do pozyskania środków unijnych na 
realizację zadań Gminy w latach następnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie - kto jest za przy-
jęciem ww. wniosku o wprowadzenie punktu 24 o treści jak wyżej i przesunięcie o jeden kolej-
nych punktów porządku obrad. 
                             Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-
osobowym składzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 gło-
sów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. zmianę porządku sesji. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie porząd-
ku obrad wraz ze zmianami. 
                                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-
osobowym składzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 gło-
sów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek  sesji jak na stronie 1 protokołu.  
    
Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert powiedział, że protokół z poprzedniej 
sesji był wyłożony przed sesją w celu zapoznania się, jak również był na stronie BIP. Spytał, czy 
są uwagi do protokołu. W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie – kto jest za przyję-
ciem protokołu Nr XXXVI/14 sesji Rady Gminy z dnia 24.09.14 r.  
                             Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-
osobowym składzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 gło-
sów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
 
Ad. 6. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami, które 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. W wyniku pytań uszczegółowił zakres spraw zawartych w 
sprawozdaniu poprzez udzielenie odpowiedzi na pytania radnych. Odpowiedzi na pytania zwią-
zane z budową ul. Źródłowej udzielał Kier. ref. ITU Tomasz Bucki. 
 
Ad. 7. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  zapoznał z treścią „Informacji dotyczącej analizy oświadczeń 
majątkowych”, Znak:OSO.2124.4.2014 z dn. 22.10.14 r., która stanowi załącznik nr 6 do proto-
kołu. Następnie odczytał analizę oświadczeń majątkowych Drugiego Urzędu Skarbowego w 
Kielcach AP/072-38/14 180628/14 z dn. 26.09.14 r. (ksero stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
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Kolejna analiza AP/072-40/14 BA 180608/14 z dn. 26.09.14 r. ksero stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. Analiza oświadczeń majątkowych Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w 
Kielcach AP/410-4/14/OM z dn. 29.10.14 r.- ksero stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński odczytał pisma Drugiego Urzędu Skar-
bowego w Kielcach AP/072-55/14 BA 181149/2014 z dn. 26.09.14 r. dot. analizy oświadczeń 
majątkowych Wójta i Przewodniczącego Rady Gminy, ksero stanowi załącznik nr 10 do proto-
kołu. Następne pismo AP/072-41/14 180 633/14 z dn. 26.09.14 r. dot. analizy oświadczeń mająt-
kowych radnych, ksero stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Powiedział, że Urząd Skarbowy 
pisze o złożeniu kopii oświadczeń majątkowych mimo oryginalnych podpisów, a z wyjaśnień do 
ustawy samorządowej wynika, cyt. „drugi egzemplarz może być kopią pierwszego, jednakże 
obydwa należy zaopatrzyć oryginalnym podpisem osoby składającej.” 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński odczytał pismo Wojewody Świętokrzy-
skiego Znak: PNK.III.160.27.2014 z dnia 23-10-2014 r. dot. analizy oświadczeń majątkowych 
złożonych Wojewodzie Świętokrzyskiemu przez samorządowców z terenu województwa świę-
tokrzyskiego do 30 kwietnia 2014 r. oraz na 2 miesiące przed upływem kadencji organów jedno-
stek samorządu terytorialnego, pismo stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 10. 
Przedstawiciel ZŚiNPK w Kielcach Ptak Zbigniew powiedział m.in. do Zespołu Świętokrzy-
skich i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych w Kielcach wpłynął projekt uchwały Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego dot. utworzenia Suchedniowsko-Oblęgorskiego Parku Krajo-
brazowego, który musi być uzgodniony m.in. z właściwymi miejscowo radami gmin. Park został 
utworzony rozporządzeniem Wojewody Świętokrzyskiego, które regulowało kwestie zakazów  
na jego obszarze. Proponowany projekt uchwały łagodzi te ograniczenia. Zapoznał z odstęp-
stwami od zakazów, co jest pozytywne dla mieszkańców. Zmienia się też powierzchnia Parku i 
Otuliny w porównaniu do pierwotnej wersji z 1988 r., były to wyliczenia analogowe, a teraz są 
dokładniejsze pomiary. Fizycznie nic nie zmienia się. Udzielił odpowiedzi na pytania. 
Urbanista Rafał Kozieł – podjęcie uchwały nie będzie miało wpływu na miejscowy plan zago-
spodarowania przestrzennego. Park to głównie lasy, tylko małą część stanowią tereny rolne. 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki wskazał na slajdach teren Parku i Otuliny. Ograniczenia wynika-
jące z uchwały są dla Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, która opiniuje pewne sprawy 
np. przy wydawaniu pozwolenia na budowę. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącego utworze-
nia Suchedniowsko-Oblęgorskiego Parku Krajobrazowego wraz z załącznikami.  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych –  12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/325/14 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 13 
do protokołu. 

Ad. 11. 
Urbanista Kozieł Rafał wskazał na slajdach teren objęty zmianą Nr 13 Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miedziana Góra, obejmuje aktualizację 
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polityki przestrzennej w granicach sołectwa Tumlin. Zmiany miejscowego planu zagospodaro-
wania przestrzennego zgodnie z wnioskami mieszkańców naruszają politykę zawartą w Studium 
i należało dokonać zmiany Studium. Wskazał na slajdach teren objęty zmianą. Dwukrotnie wy-
kładano projekt do publicznego wglądu, po pierwszym wyłożeniu wpłynęły uwagi i zostały 
uwzględnione. W drugim wyłożeniu wpłynęło 6 uwag i jest załącznik nr 5 do projektu uchwały 
dot. Rozstrzygnięcia Rady Gminy w sprawie sposobu rozpatrzenia uwag. Uwzględniając uwagi 
należałoby powtórzyć całą procedurę, omówił poszczególne uwagi zapisane w tym załączniku. 
Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji. Następnie udzielił odpowiedzi na py-
tania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytywał kolejno uwagi wniesione do 
wyłożonego projektu Studium zgodnie z załącznikiem nr 5 do projektu uchwały, a następnie 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddawał pod głosowanie „kto jest za 
odrzuceniem uwagi”. Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-
osobowym składzie, w każdym głosowaniu jawnym brało udział 12 radnych obecnych na sesji i 
tak: 

1. Uwaga Damiana Niebudek, Wojciecha Niebudek, Sylwii Niebudek, Pawła Niebudek – 
12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

2. Uwaga Krzysztofa Marcisz - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

3. Uwaga Renaty Gębskiej - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

4. Uwaga Janiny Archackiej - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

5. Uwaga Stanisława Knapczyka i Marcina Dziwonia - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 gło-
sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

6. Uwaga Jacka Pernala - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że uwagi wniesione do projek-
tu zmiany Studium zgodnie z załącznikiem nr 5 do projektu uchwały w sprawie  uchwalenia 
zmiany Nr 13 Studium ... w wyniku głosowania zostały przez Radę Gminy odrzucone. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany Nr 13 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Miedziana Góra oraz załączniki tekstowe do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikami od 1 do 5. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych –  12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/326/14 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 14 
do protokołu. 
 
Ad. 12. 
Urbanista Kozieł Rafał powiedział m.in. projekt uchwały dotyczy miejscowego planu zagospo-
darowania przestrzennego sołectwa Tumlin na terenie gminy Miedziana Góra, obejmuje ten sam 
obszar, co ww. Studium. W przekazanym radnym załączniku graficznym nie wydrukowała się 
część tego sołectwa. Wskazał na slajdach teren objęty planem ze szczególnym wskazaniem bra-
kującej części graficznej w wersji papierowej. Projekt planu był wykładany do publicznego 
wglądu, wpłynęły te same uwagi i od tych samych osób, co przy Studium. Poprosił Radę o roz-
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strzygnięcie uwag ujętych w załączniku nr 2 do projektu uchwały. Udzielił odpowiedzi na pyta-
nia. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytywał kolejno uwagi wniesione do 
wyłożonego projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Tumlin 
zgodnie z załącznikiem nr 2 do projektu uchwały, a następnie Przewodniczący Rady Gminy 
Robert Pokrzywiński poddawał pod głosowanie „kto jest za odrzuceniem uwagi”. Ustawowy 
skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym składzie, w każdym głoso-
waniu jawnym brało udział 12 radnych obecnych na sesji i tak: 

1. Uwaga Damiana Niebudek, Wojciecha Niebudek, Sylwii Niebudek, Pawła Niebudek 
– 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

2. Uwaga Krzysztofa Marcisz - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 

3. Uwaga Renaty Gębskiej - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 gło-
sów „wstrzymujących się”. 

4. Uwaga Janiny Archackiej - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 gło-
sów „wstrzymujących się”. 

5. Uwaga Stanisława Knapczyka i Marcina Dziwonia - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

6. Uwaga Jacka Pernala - 12 głosów „za” odrzuceniem, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 

Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński stwierdził, że uwagi wniesione do projek-
tu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Tumlin zgodnie z załączni-
kiem nr 2 do projektu uchwały w tej sprawie w wyniku głosowania zostały przez Radę Gminy 
odrzucone. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał treść załącznika nr 3 do projektu 
uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Tumlin. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie – kto jest za przy-
jęciem treści załącznika nr 3 do ww. projektu uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 
głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść załącznika nr 3 do ww. projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie  
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Tumlin na terenie gminy Mie-
dziana Góra oraz załączniki tekstowe do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikami od 1 do 3. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 8 radnych –  12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/327/14 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 15 
do protokołu. 
 
Salę obrad opuściły - radna Sukiennik Halina i radna Żelazko Małgorzata. 

Ad. 13. 
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Urbanista Rafał Kozieł wskazał na slajdach teren objęty przystąpieniem do zmiany Nr 16 Stu-
dium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miedziana Góra, 
Wpłynął wniosek mieszkańca sołectwa Przyjmo właściciela wskazanej nieruchomości o zmianę  
m.p.z.p. gdyż obecny plan ogranicza możliwości inwestycyjne. Teren przewidziany jest pod za-
budowę jednorodzinną mieszkaniową. Ustalenia zmiany nie są zgodne ze Studium. W związku z 
tym, żeby przystąpić do zmiany miejscowego planu tak jak w kolejnym punkcie porządku obrad 
należy wcześniej przystąpić do zmiany Studium. Udzielił odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 16 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro-
wania przestrzennego gminy Miedziana Góra.  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/328/14 wraz z załącznikiem, która stanowi załącznik nr 16 
do protokołu. 
 
Na salę obrad wróciła radna Małgorzata Żelazko. 

Ad. 14. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 4 miejscowego planu zagospodarowania przestrzenne-
go sołectwa Przyjmo na terenie gminy Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikiem graficznym. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych –  11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/329/14 wraz z załącznikiem, która stanowi załącznik nr 17 
do protokołu. 
 
Ad. 15. 
Urbanista Rafał Kozieł powiedział m.in. wskazał na slajdach teren objęty projektem uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze część IIB, wcześniej podjęte dwie uchwały w sprawie miejsco-
wego planu zagospodarowania przestrzennego nie objęły tego terenu i powstała „luka” i jest to 
wypełnienie między tymi dwoma uchwałami. Do projektu uchwały jest dołączona Analiza za-
sadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek zaproponował, żeby postulaty mieszkań-
ców przekazane na początku sesji potraktować jako załącznik do tej uchwały.  
Radny Jacek Syska powiedział, że pod tymi postulatami podpisało się 80 % mieszkańców tego 
terenu czyli jest to zdecydowana większość i należałoby rozpatrzyć te postulaty. 
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Urbanista Rafał Kozieł wyjaśnił, że zgodnie z ustawą do takiej uchwały może być tylko za-
łącznik graficzny, te postulaty nie mogą być załącznikiem do uchwały, ale mogą być załączni-
kiem do protokołu sesji. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie przy-
stąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ko-
stomłoty Pierwsze na terenie gminy Miedziana Góra – część IIB oraz Analizę zasadności przy-
stąpienia do sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ko-
stomłoty Pierwsze........ 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały wraz z załącznikiem graficznym i Analizą...... 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych –  8 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 
głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/330/14 wraz z załącznikiem graficznym i Analizą......, któ-
ra stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Na salę obrad wróciła radna Sukiennik Halina. Salę obrad opuścił radny Wójcicki Romuald. 

Ad. 16. 
Kier. ref. ITU Tomasz Bucki powiedział, ze w dniu 16.10.14 r. ZGK W M. Górze zwrócił się z 
wnioskiem o przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy za zbiorowe odprowa-
dzanie ścieków na terenie Gminy Miedziana Góra na okres od 01.01.15 r. do 31.10.15 r. Prze-
dłużenie taryfy o 10 miesięcy umożliwi równoczesne podjęcie uchwały co do wysokości taryf za 
wodę. Przeprowadzona analiza warunków ekonomicznych funkcjonowania Zakładu pozwala na 
utrzymanie cen i stawek opłat na dotychczasowym poziomie. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe odprowadzenie ścieków. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie wyżej wymienio-
ny projekt uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych –  11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/331/14, która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Wójcicki Romuald. 

Ad. 17. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – miało nie być dopłaty do usługi od-
prowadzania ścieków, ale przyjęto takie same stawki to i musi być dopłata. W przyszłości może 
tego nie będzie. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie dopłaty do wszystkich taryfo-
wych grup odbiorców usługi polegającej na zbiorowym odprowadzaniu ścieków. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XXXVII/332/2014 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 
 
Ad. 18. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział m.in. zmieniła się ustawa prawo wodne, która wpro-
wadza obowiązek weryfikacji planu aglomeracji i dostosowania go do stanu w gminie. Omówił, 
co obejmuje ten dokument stwierdzając, że nie wiadomo jak to powinno wyglądać. Są dwa uwa-
runkowania, pierwszy to liczba osób zapisana w aglomeracji nie powinna przekroczyć 10 tys. i 
wyjaśnił dlaczego; drugi powód zobowiązania akcesyjne mówiły o większej liczbie niż 10 tys. 
osób. Brak jest jasnych uwarunkowań, jaką wielkością powinna być objęta aglomeracja. Poprosił 
o zaopiniowanie uchwały negatywnie, bo za mało jest rzetelnych informacji, nie wiemy jaki bę-
dzie skutek. Konieczność wyznaczenia nowej aglomeracji wynika z wywiązania się Rządu RP ze 
zobowiązań zawartych w Traktacie Akcesyjnym, w części dotyczącej spełnienia dyrektywy w 
sprawie oczyszczania ścieków komunalnych, w zakresie wyposażenia aglomeracji w systemy 
kanalizacji zbiorczej i oczyszczania ścieków komunalnych. Nie zrealizowanie tych zobowiązań 
może skutkować nałożeniem na Polskę sankcji finansowych. Sytuacja ta może spowodować 
przeniesienie na gminę nałożonych kar. 
Radca Prawny Ewa Kokowska wyjaśniła, że Rada Gminy powinna zaopiniować ten plan 
aglomeracji, tego oczekuje Urząd Marszałkowski. Została przygotowana opinia pozytywna, je-
żeli Rada nie podejmie tej uchwały to powinna być przegłosowana opinia negatywna. Rada 
Gminy powinna zaopiniować negatywnie lub pozytywnie przedłożony plan aglomeracji. 
                  Podczas dyskusji na pytania odpowiedzi udzielali Wójt, Kierownik ref. ITU oraz 
Radca Prawny. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie wy-
dania opinii do projektu aglomeracji Miedziana Góra wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 0 głosów „za”, 10 głosów „przeciw”, 2 
głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie podjęła uchwały w ww. sprawie, projekt wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 21 
do protokołu. 
 
Ad. 19. 
Kier. ref. FSiRG Mariola Jarubas omówiła „Roczny Program Współpracy Gminy Miedziana 
Góra z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność po-
żytku publicznego na rok 2015” – cele programu, podstawowe przesłanki współpracy, zasady 
współpracy, zakres przedmiotowy, formy współpracy, priorytetowe zadania publiczne, sposób 
realizacji programu, procedurę przyznawania dotacji, wysokość środków przeznaczonych na 
realizację programu i inne zapisy programu. Odbyły się konsultacje projektu programu z organi-
zacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie gminy. Udzieliła odpowiedzi 
na pytania.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miedziana Góra z organizacjami pozarzą-
dowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015 
wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
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                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XXXVII/333/14 w ww. sprawie wraz z załącznikiem, która stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że sprawozdanie z wykona-
nia budżetu gminy za I półrocze br. było przekazane radnym i sołtysom we wrześniu, a na dzi-
siejszej sesji jest jego rozpatrzenie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Ad. 20.a. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk zapoznała z treścią Uchwały Nr 75/2014 I Składu Orzeka-
jącego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 10.09.14 r. w sprawie opinii o in-
formacji przebiegu wykonania budżetu gminy Miedziana Góra za I półrocze 2014 roku, która 
stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Ad. 20.b. 
Podczas dyskusji odpowiedzi na pytania udzielali Wójt i Skarbnik. 
 
Salę obrad opuścił Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek. 
 
Ad. 20.c. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie - kto jest za przy-
jęciem sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze br. wraz z załącznikami.            
              Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. sprawozdanie. 
 
Na salę obrad wrócił Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek. 
 
Ad. 21. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk omówiła zmiany w budżecie gminy na 2014 r. zgodnie z 
uzasadnieniem do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że projekt uchwały w spra-
wie zmian w budżecie gminy w 2014 r. był szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji w 
dniu 6 listopada br. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie 
projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXI/259/13 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30-12-
2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2014 rok oraz załączniki do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym składzie 
– w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 gło-
sów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/334/14 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 25 
do protokołu. 
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Ad. 22. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk powiedziała, że zmiany w budżecie gminy generują pro-
ponowane zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2014 - 
2023 ujęte w załącznikach do projektu uchwały i zgodnie z przedstawionym uzasadnieniem. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2014 – 2023. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym składzie 
– w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 gło-
sów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXVII/335/14 wraz z załącznikami, która stanowi załącznik nr 26 
do protokołu. 
 
Ad. 23. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk powiedziała, że w przygotowanym projekcie uchwały w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości proponuje się zmianę jednej 
stawki podatku tj. od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności pożytku publicznego oraz organizacje pożytku publicznego na 30 groszy od 1 metra 
kwadratowego powierzchni, a obecnie jest 35 groszy. 
Radny Korczyński Marian  powiedział, ze sprawa ta była omawiana na wspólnym posiedzeniu 
Komisji stałych i komisje wnioskowały o zmianę stawki z 35 groszy na 30 groszy, zgodnie z 
przedkładanym projektem uchwały. 
Radny Sobczyk Bogusław zapoznał ze stawkami podatku w tej grupie w gminach ościennych. 
Zmieniając stawkę nasza Gmina znajdzie się w tej tabeli tak po środku. 
Radny Jacek Syska spytał, czy jest jakaś deklaracja, od kiedy mieszkańcy będą płacić jednako-
we podatki, chodzi przede wszystkim o działki budowlane? 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  uważa, że prawo powinno być jednakowe dla wszystkich, zmiany 
w ewidencji gruntów robi Starostwo Powiatowe i kiedy zakończy się ta sprawa nie odpowie , bo 
nie od Gminy to zależy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jarosław Wałek zwrócił uwagę, że zmieniają się przepisy 
ordynacji podatkowej i być może będzie konieczność podjęcia kolejnej nowej uchwały w tej 
sprawie. Odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieru-
chomości. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XXXVII/336/14 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 27 do 
protokołu. 
Ad. 24. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał projekt uchwały o przyjęciu 
środków z Funduszu Spójności (FS).  
Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, Rada działa w 13-osobowym skła-
dzie – w głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pokrzywiński Robert stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr XXXVII/337/14 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 28 do 
protokołu. 
Ad. 25. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński powiedział, że w materiałach na dzisiej-
szą sesję Radni otrzymali ksero Rozstrzygnięcia Wojewody Świętokrzyskiego Znak: IN-
III.4130.64.2014 z dnia 28.10.14 r. stwierdzające nieważność części Uchwały Nr 
XXXVI/314/14 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 24 września 2014 r. w sprawie zmiany Nr 9 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ćmińsk Rządowy na terenie 
gminy Miedziana Góra, które stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk powiedziała, że uchwałą Nr V/26/11 Rady Gminy Mie-
dziana Góra z dnia 02.02.11 r. zostali wyznaczeni inkasenci do poboru podatków. Natomiast są 
skargi, że podatek zbierają osoby nieupoważnione, nie wymienione w uchwale jako inkasenci. 
W przypadku skargi pisemnej mogą być skutki prawne. 
 
Ad. 26. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński spytał, czy radni mają interpelacje pi-
semne. 
           W związku z brakiem interpelacji przystąpiono do dalszej części porządku obrad. 
 
Ad. 27. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński przedstawił sprawozdanie z działalności 
Rady Gminy Miedziana Góra na zakończenie VI kadencji Rady Gminy 2010 – 2014, które sta-
nowi załącznik nr 30 do protokołu. 
Ad. 28. 
Radna Małgorzata Żelazko podziękowała za położenie dywanika na ul. Prostej. Ponieważ nie 
kandyduje do Rady Gminy to zwróciła się z prośbą do radnych następnej kadencji o realizację 
wniosków zgodnie z tym, co zgłoszono do projektu budżetu gminy na 2015 rok. Poprosiła o za-
wieszenie lampy oświetlenia ulicznego przy posesji P.Cieślik Krystyny. O przyspieszenie proce-
dury zakupu działki przy szkole w Ćmińsku,  bo P.Tarnawa jest chora. Przeprosiła za tak częste 
zabieranie głosu podczas sesji i posiedzeń komisji, ale walczyła o teren Ćmińska. Podziękowała 
wszystkim za współpracę. 
Radny Wałek Stanisław – mieszkańcy Kostomłotów Drugich ul. Stolarskiej skarżą się na fetor 
ze studzienek kanalizacyjnych. 
Kier. ZGK Zdzisław Zapała  powiedział m.in. są próby doprowadzenia oczyszczalni do rozru-
chu, są przepompownie i wszystko jest otwarte. Wynikają problemy i mieszkańcy muszą jeszcze 
wytrzymać. 
Radny Marian Korczyński – na odcinku ul. Młodej zrobiło się błoto, poprosił o wywiezienie 
kruszywa, znaki drogowe są uszkodzone, należałoby to naprawić. Podziękował ref. Budownic-
twa za wykonane prace w Kostomłotach Pierwszych. 
Radny Stefański Czesław – wnioskowaliśmy o obniżkę podatku, ale nie ma zmiany w podatku 
od prowadzenia działalności gospodarczej. Handel obwoźny rozkwita, sklepy upadają. Policja 
zajmuje się tym czym nie potrzeba np. spisywaniem stojących pod sklepem. Spisują też idących 
drogą w godzinach wieczornych. Prowadzący sklepy płacą podatki, handel obwoźny nie płaci, a 
policja nie widzi, że handlują w pasie drogowym. Obniżka podatku to mniejsze wpływy i mniej 
wykonanych zadań z budżetu gminy. 
Sołtys Modrzejewska Bożena poprosiła o wysypanie kruszywa na ul. Podglinie od muru opo-
rowego. Spytała, czy można coś zrobić, żeby Poczta w Miedzianej Górze miała jeden dzień w 
tygodniu dyżur do godz. 20.00. Pracujący mieszkańcy mają problem z odebraniem przesyłek. 
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Sołtys Socha Marek  poprosił o poszerzenie wjazdu przy ul. Morelowej, ul. Tęczowa wyrówna-
nie nawierzchni, uzupełnienie kruszywem. Co z kanalizacją do domków pracowników leśnych, 
co z 9 wnioskami negatywnymi dot. budowy chodnika w Kostomłotach Pierwszych. Podzięko-
wał za udzielenie odpowiedzi na złożone pisma. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński podziękował za wykonane prace w 
Ćmińsku, podziękował wszystkim za współpracę. 
Wójt Gminy Maciej Lubecki  powiedział, że zbliża się wszystko ku końcowi, będzie nowe i ma 
nadzieję, że z korzyścią dla mieszkańców. Podziękował Radnym i Sołtysom za współpracę. 
               Na pamiątkę działalności w latach 2010 – 2014 Radnym i Sołtysom wręczono album 
„Świętokrzyskie jakie cudne”. 
 
Ad. 29. 
Przewodniczący Rady Gminy Robert Pokrzywiński – w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad zamknął XXXVII sesję Rady Gminy, ostatnią w kadencji 2010 -2014 dziękując wszystkim 
za udział. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Sesja zakończyła się o godz.  13.05. 
 
 
 
       Protokolant                        Sekretarz obrad                                Przewodniczący Rady Gminy 
 
      Halina Żelazna                    Halina Sukiennik                                     Robert   Pokrzywiński 
 
 


